

《单词百科:whereof是什么意思?whereof怎么发音?whereof的解释和用法》

英语单词whereof是什么意思?whereof怎么读?whereof怎么发音?简答网为您整理了whereof的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



whereof怎么读

whereof的读音:[we r v]

whereof的意思

1、conj.关于什么 ; 关于那个;

whereof的双语例句

1、In acknowledgement whereof I have hereunto affixed my signature.

下面是我的签名,确认我的誓言.

2、IN WITNESS WHEREOF , we, the sellers, have caused Bill of Sale on this day.

在证人关于什么, 我们, 卖主, 在这天已经引起卖据.

3、When the license of end user terminates, all the copies whereof shall be destroyed.

最终用户的使用许可权消灭时,复制品应全部销毁.

4、They were the earliest poets whereof there is record.

他们是有记载的最早的诗人.

5、IN WITNESS WHEREOF I have hereunto set my hand and seal and year first above written.

在证人面前本人于文首所示日期签名盖章.

6、IN WITNESS whereof the parties hereto have caused this Agreement the day year first above written.

双方在上述日期根据各自的法律签署本协议.

7、IN WITNESS WHEREOF the Parties hereto have executed this Agreement and year first above written.

作为见证人,双方在上述日期年月日执行此协议.

8、Like coral insects multitudinous. The minutes are whereof our life is made.

就象无以计数的珊瑚虫那样,我们的一生是由分分秒秒构成的.

9、Solomon knew whereof he spoke.

所罗门知道他讲什么.

10、You must remember that I have done it also, and I know whereof I speak.

但请你务必记得,我也走过这段历程, 我很清楚那是什么感受.

11、In witness whereof , I set my hand.

我作为证人签字.

12、Ancient pottery whereof many examples are lost.

许多样品都不见了古代陶器.

13、From this are do come admirable adaptations whereof ye means (Or process) is here in this.

按照这个方法 (或过程),从完美之物中产生了许多非凡的变化.

14、IN WITNESS WHEREOF, the parties have executed this Securities Exchange Agreement and year first above written.

兹证明, 协议各方于首页载明之日期签署本协议.

15、Neither can they prove the things whereof they now accuse me.

他们现在所告我的事,并不能对你证实了.

16、In witness whereof the parties hereto have and year first above written.

双方已于文首载明的日期签署本协议,以资证明.

17、In whereof , the PARTIES signed the present Agreement.

协议各方在此签字盖章,以资证明.

18、I know whereof I speak.

我知道我所讲的.

以上是简答网为您整理的whereof怎么读的相关信息,希望对大家有一定的帮助。查看更多关于where

of的用法、whereof的释义、w

hereof的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/whereof>